
2024 SCHOOL
INFORMATION DAY

16 NOVEMBER 2024 (SAT)
學校資訊日  2024年11月16日(六)

09:30-11:00                            School Talk 
學校簡介會

Taster Lessons 

Campus Tour

Booths

Student Performance  

11:00-12:30 

課堂體驗

校園遊

學生表演

攤位遊戲

Online reservation for school talk and taster lessons will open on 28 October 2024 
at 9:00 am. Seating is limited and on a first-come, first-served basis.  
如有意參加學校簡介會及課堂體驗，請於2024年10月28日上午9時正起填寫網上報名表。
名額有限，先到先得，額滿即止。

Christian Alliance 
Cheng Wing Gee College

宣  道  會  鄭  榮  之  中  學 Reservation Form
網上報名表

https://www.surveycake.com/s/0qp2O
https://www.surveycake.com/s/0qp2O


 

 

各位家長：  

 

宣道會鄭榮之中學學校資訊日  

 

宣道會鄭榮之中學創自一九八四年，是一所以辦學傳福音為宗旨、以英語作

為主要授課語言的中學。為讓家長及學生對本校有進一步認識，本校將舉行學校

資訊日，誠邀  閣下蒞臨參加。詳情如下：  

 

日  期： 2024年 11月 16日（星期六） 

時  間： 上午 9:30 至下午約 12:45 

地  點： 本校 

內  容： 學校簡介會、課堂體驗、校園遊、學生表演、攤位遊戲 

備  注： 如有意參加學校簡介會／課堂體驗，請於 10月 28日（星期一）上午 9時開始填寫網上

報名表，名額有限，先到先得，額滿即止。每個家庭限定預留最多 3 個座位。學校簡介

會錄影片段會在活動後上載到學校網頁。 

 

請以下列其中一種方式報名：  

點擊連結  掃描二維碼填表  

登入本校網頁：

http://www.cwgc.edu.hk  

【點擊此連結打開網上報名表】 
 

 

若因惡劣天氣，教育局宣布中學停課，學校簡介會將順延至 2024 年 11 月

17 日（星期日）同一時間及地點舉行，有關詳情將於本校網頁公布，敬希留意。  

如有查詢，歡迎致電 2604 9762。順頌  

台安  

宣道會鄭榮之中學校長  

 

 

_______________________ 

沈啟誠謹啟   

2024 年 10 月 22 日   

 

  

http://www.cwgc.edu.hk/
https://www.surveycake.com/s/0qp2O


 

 

22 October 2024  

 

Dear Parents,  

 

Christian Alliance Cheng Wing Gee College  School Information Day  

 

Christian Alliance Cheng Wing Gee College is an aided EMI secondary school, mainly using 

English as our teaching language. The school aims to glorify God through the redemption of gospel. 

To allow better understanding of our school, you and your child are cordially invited to participate in 

our School Information Day. The details are as follows: 

 

Date 16 November 2024 (Saturday) 

Time 9:30 am - 12:45 pm  

Venue Our school 

Program School talk, taster lessons, campus tour, performance, and booths 

Remarks Online registration for school talk / taster lessons will open on 28 October 2024 (Monday) at 9:00 am. 

Seating is limited and on a first-come, first-served basis. Each family may reserve a maximum of three 

seats. The school talk will be recorded and be available on the school website for parents to revisit.  

 

Please reserve seat through either one of the below online registration methods: 

Hyperlink Scan the QR code and fill out the form 

Log onto the school website :  

http://www.cwgc.edu.hk  

【Click on this link to open the form】  
 

 

In case of any school suspension announced by the Education Bureau due to bad weather, the 

school talk will be postponed to 17 November 2024 (Sunday) at the same time and venue. Please pay 

attention to the latest news released on our school website. For any further queries, please contact us 

at 2604-9762. 

 

Yours faithfully,  

 

 

_______________ 

                                                        Shum Kai Shing 

Principal of Christian Alliance Cheng Wing Gee College 

http://www.cwgc.edu.hk/
https://www.surveycake.com/s/0qp2O

